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Č. 6 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 25. 9. 2019 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
 
Přítomno:  při zahájení 20 zastupitelů města 
 

v 15.35 hod. se dostavila Mgr. Holubová 
dále přítomno 21 zastupitelů 
 
v 18.35 hod. se omluvil a zasedání ZM opustil Ing. Mišina 
dále přítomno 20 zastupitelů 
 
v 19:10 hod. zasedání ZM opustila MUDr. Šillerová 
dále přítomno 19 zastupitelů 

 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15.00 hodin a jednání poté řídila starostka 
města RNDr. Chalupová.  
Uvedla, že dnešní zasedání začalo netradičně již ve 14 hodin, kdy se většina zastupitelů sešla  
před dostavěným novým pavilonem 2. ZŠ Beroun v Preislerově ulici. Za doprovodu ředitele školy měli 
přítomní možnost si stavbu prohlédnout. Všichni ocenili jednu z největších investic v oblasti školství, 
která se v posledních letech v Berouně realizovala. Podle vyjádření ředitele se kapacita školy navýší  
o 200 žáků.  
RNDr. Chalupová poděkovala všem, kteří se na realizaci podíleli. Informovala, že slavnostní otevření 
pavilonu spojené se dnem otevřených dveří 2. ZŠ Beroun proběhne 13. listopadu 2019.  
 
Starostka města RNDr. Chalupová 
- konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem 

zastupitelstva města a zákonem o obcích,  
- uvedla, že dle prezenční listiny je přítomno 20 členů zastupitelstva z celkového počtu  

21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné, 
- zastupitelka Mgr. Holubová avizovala, že se z pracovních důvodů dostaví později 
- konstatovala, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli zápisu 

řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.  
Usnesení i zápis byly zveřejněny. 

 
Ověřovateli byli určeni:     Ing. Viktor Burkert 

        Jiří Míka 
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková 

Iva Zavadilová 
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová 
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Starostka města informovala, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová upozornila na materiály, které zastupitelé dostali na své jednací stoly  
před zahájením jednání. Jednalo se o zápisy ze schůzí osadních výborů Hostim, Zavadilka a Zdejcina, 
které starostka navrhla projednat v bodě 13. programu jednání. Dále upozornila na změnu 
k Rozpočtovému opatření města Beroun č. 4 na rok 2019, kterou zastupitelé obdrželi před zahájením 
zasedání. Jedná se o technický přesun z kapitálových příjmů a výdajů do běžných příjmů a výdajů 
(lávka přes dálnici D5).  
 
Starostka RNDr. Chalupová přednesla upravený program zasedání. 
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Informace o plnění usnesení ZM  
4) Založení ústavu Talichovo Berounsko, z.ú. 
5) Návrhy na udělení čestných poct města Beroun  
6) Pojmenování ulic  
7) Rozbor hospodaření města Beroun k 30.6.2019 
8) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 4 na rok 2019 
9) Přijetí ručitelského závazku města Beroun za úvěr Parkování Beroun s.r.o. od ČS, a.s. 
10) Nakládání s majetkem města 

1. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1220/1 v k.ú. Beroun  
2. Prodej části pozemku p.č. 547/9 v k.ú. Beroun 
3. Prodej pozemku p.č. 1261/57 v k.ú. Beroun  
4. Prodej částí pozemků p.č. 92/8 a p.č. 92/3 v k.ú. Jarov u Berouna 
5. Prodej části pozemku p.č. 1053/73 v k.ú. Beroun  
6. Převzetí komunikace a pozemků do majetku města Beroun – lokalita Homolka IV -  

Brand Invest s.r.o. 
7. Převzetí komunikace a pozemků do majetku města Beroun – lokalita Homolka IV –  

Michal Hajdovský-Potapovič  
8. Zahájení jednání s ČR-SŽDC - koupě části pozemku  p.č. 2337/3 v k.ú. Beroun 
9. Dodatek č. 2 k Dohodě uzavřené mezi městem Beroun a společností Beroun Hills, s.r.o. 
10. Fyzická likvidace majetku města 

11) Návrh na vytvoření pracovní skupiny pro participativní rozpočet 
12) Hostim – zdroj pitné vody, vodovodní řád, kanalizace 
13) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
14) Různé 
15) Dotazy, připomínky, podněty 
16) Závěr 

 
Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k podání připomínek k návrhu programu jednání zastupitelstva 
města. 
Ing. Petr Veselý doplnil, že bodu 12) Hostim – zdroj pitné vody, vodovodní řád, kanalizace se bude 
týkat zápis ze schůze Osadního výboru Hostim. Navrhl projednat tyto body jednání společně.  
RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé Ing. Petr Veselý a Ing. Martin Veselý dali návrh na zařazení 
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bodu do programu jednání zastupitelstva. Proto byl v souladu s Jednacím řádem návrh zařazen  
do programu jednání.   
Pan Machart se přihlásil s návrhem přesunout bod 4) Založení ústavu Talichovo Berounsko, z.ú.,  
na příští zasedání zastupitelstva města. Uvedl, že na pracovním jednání zastupitelstva panovaly 
oproti tomuto bodu silné pochybnosti. Dotazy zastupitelů nebyly na tomto jednání uspokojivě 
zodpovězeny.  

 
Pan Machart na vyzvání starostky formuloval protinávrh vyřadit bod 4) Založení ústavu Talichovo 
Berounsko, z.ú., z programu jednání.  
Výsledek hlasování: pro – 6, proti – 12, zdržel se – 2 
Protinávrh nebyl přijat. Bylo přistoupeno k hlasování o původním návrhu programu zasedání.  
 
Usnesení č. 60/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 2, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

3) Informace o plnění usnesení ZM, dopisy a informace pro zastupitele města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů 
vyplývajících z usnesení zastupitelstva.  
Ing. Petr Veselý, předseda kontrolního výboru, uvedl, že kontrolní výbor navrhoval, aby úkoly 
vyplývající z usneseních z roku 2018 byly přesunuty do dlouhodobě nesplněných.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že se to týká pouze usnesení 75/2018, na jehož plnění se pracuje. 
Jedná se o pás pozemku mezi hřbitovem a Domovem seniorů TGM. Vysvětlila, že u některých 
usneseních jsou lhůty plnění dlouhodobé.  
 
Dále se RNDr. Chalupová dotázala, zda všechny dotazy a úkoly z předchozího zasedání 
zastupitelstva byly uspokojivě zodpovězeny.  
Pan Machart připomněl, že jedním z úkolů byla iniciace vzniku stipendijního fondu na podporu 
talentovaných jedinců a vznik pracovní skupiny, která by se vznikem fondu zabývala. Informoval,  
že bylo svoláno první setkání této pracovní skupiny, a to na 1. 10. 2019.  
 
K plnění úkolů vyplývajících z usnesení nebyly další připomínky, zastupitelstvo vzalo informace  
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
 

4) Založení ústavu Talichovo Berounsko  
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slova místostarostovi Mgr. Tomčovi.  
Mgr. Tomčo v úvodním slovu popsal klíčové důvody návrhu na založení ústavu Talichovo 
Berounsko. Vyjádřil názor, že festival Talichův Beroun dosáhl na strop svých možností. Zájem  
o festival stále stoupá a je třeba zvyšovat jeho kvalitu i rozsah. S tím je spojena i otázka financování. 
Vznik zapsaného ústavu nabízí více možností na získávání financí z více zdrojů, dotací a grantů.  
 
RNDr. Chalupová požádala o podrobnější informace Mgr. Kůse, předsedu festivalového výboru.  
Mgr. Kůs uvedl, že festival se dostal na velmi dobrou úroveň zásluhou všech, kteří se na přípravách 
podílejí i díky velké podpoře města Beroun. Tím však vzniká závazek do budoucna, aby si festival 
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udržel vysokou uměleckou úroveň a dále přispíval k renomé města Berouna jako města kultury.  
Transformace sleduje snahu o lepší financování festivalu, měla by umožnit širší a kvalitnější 
nabídku, chce naplnit i myšlenku „mezinárodního“ hudebního festivalu. Přispěje též k svébytnosti 
festivalu, aby mohl vystupovat jako samostatný subjekt, ale zároveň zachovává plnou kontrolu 
města nad činností ústavu, resp. festivalu. Záměrem také je rozšířit Talichův Beroun i do ostatních 
měst okresu.  
 

---------------------------------- 
v 15.35 hod se do zasedání ZM dostavila Mgr. Holubová.  

Dále přítomno 21 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
Mgr. Kůs dále uvedl, že zkušenosti a inspiraci pro transformaci festivalu čerpal festivalový výbor 
v Příbrami z festivalu Dvořákova Příbram. Změny se dlouze diskutovaly na několika úrovních – 
vedení města Beroun, komise pro kulturu a kulturní dotace, finanční výbor, Městské kulturní 
centrum Beroun, rada města. Finanční výbor doporučil zastupitelstvu města schválit záměr založení 
ústavu Talichovo Berounsko a Komise pro kulturu a kulturní dotace a rada města záměr schválila.  
Mgr. Kůs vysvětlil výhody právní formy zapsaný ústav Talichovo Berounsko. Konstatoval, že 
ochranná známka festivalu zůstane městu Beroun. Kontrolní pozice města je upravena ve správní 
radě a dozorčí radě ústavu, radě města budou předkládány zprávy o činnosti ústavu, rada města 
také bude zmocněna jmenovat dozorčí radu a správní radu. Na zajištění festivalu bude i nadále 
spolupracovat MKC, ale na základě smluv mezi ústavem a MKC. MKC bude ústavu poskytovat tzv. 
sdílené služby – zejména účetní a ekonomické.  
Dále Mgr. Kůs pohovořil o plánovaném rozšíření propagace festivalu, péči o stávající abonenty, 
podporovatele a sponzory. Zdůraznil, že smyslem transformace je vícezdrojové financování 
Talichova Berouna a nárůst vlastních příjmů. Dotace od města Beroun stále zůstane základem  
a jistotou, ale město již nebude přispívat MKC na zajištění průběhu festivalu. Město Beroun jako 
zakladatel ústavu uhradí peněžitý vklad 300 tis Kč a poskytne festivalu dotaci na dva kalendářní roky 
dopředu 800 tis Kč na každý rok. S nárůstem financí souvisí i plánovaný rozvoj dramaturgie, 
rozšíření koncertů (koncert open air), spolupráce s Klubem přátel hudby, doprovodné akce 
zaměřené na mládež apod.  
Mgr. Kůs připomněl, že festival Talichův Beroun prezentuje město Beroun jako město kultury. 
Zdůraznil také morální imperativ a pracovní a životní zásady Václava Talicha, které je třeba 
připomínat a předávat.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Ing. Petr Veselý, který vyjádřil názor, že vnímá festival Talichův 
Beroun jako kvalitní a vysoce hodnocený veřejností. Dotázal se, jaká jiná varianta transformace byla 
diskutována a zda se uvažovalo o možnosti kompletního vyčlenění do komerční sféry. 
RNDr. Chalupová konstatovala, že se Talichův Beroun nemá stát majetkem komerčního subjektu, 
město Beroun chce mít stále na festival vliv. Zapsaný ústav má zaručovat, že město Beroun bude 
mít vliv na jeho další vývoj a dramaturgii.  
Mgr. Šimon, MPA, se dotázal, zda se uvažuje o transformaci udílení cen Trilobit. Vyjádřil názor, že 
toto by mělo být hlavní náplní městského kulturního centra a vyčleněného projektového manažera. 
Ten by se měl věnovat pouze festivalu Talichův Beroun.  
Mgr. Kůs uvedl, že role MKC při pořádání festivalu Talichův Beroun byla a je nezastupitelná. 
Finančně bude spolupráce mezi zapsaným ústavem a MKC levnější.  
RNDr. Chalupová doplnila, že u udílení cen Trilobit se o změnách neuvažuje.  
Do diskuze se dále zapojil Mgr. Zálom. Podotkl, že v materiálech postrádá analýzu, z které by se 
dalo posoudit, zda festival opravdu dosáhl na strop svých možností, odhad výše dotací, o které se 
bude žádat. Vyjádřil obavu, že jakákoliv změna organizace s sebou přináší růst nákladů. Konstatoval, 
že nedostal takové informace, které by ho přesvědčily o přínosech transformace.  
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Mgr. Kůs uvedl, že rada města se pravidelně zabývá přípravou i hodnocením festivalu Talichův 
Beroun. V hodnocení loňského ročníku bylo uvedeno, že v roce 2018 bylo dosaženo nejvyšší 
návštěvnosti, tj. 1680 návštěvníků, tedy průměrně 240 návštěvníků na koncert, což je kapacita sálu 
Kulturního domu Plzeňka. Zároveň roste i návštěvnost doprovodných akcí. „Stropem“ není myšlena 
návštěvnost, ale kvalita festivalu. Žádosti o dotace se připravují. K růstu nákladů doplnil, že 
v podnikatelském záměru je uvedeno, že zapsaný ústav bude mít ředitele, dramaturga a grafika. 
Konstatoval však, že tito pracovníci pro festival pracují a jsou za svoji práci odměňováni.  
Pan Pokorný uvedl, že není proti založení zapsaného ústavu Talichovo Berounsko. Připomněl, že 
v programovém prohlášení rady města má festival v oblasti kultury nezastupitelné místo. Dotázal se 
na důvod výše finančního příspěvku města, která je stanovena na 800 tis Kč, a na personální 
obsazení ústavu. Podotkl, že se transformace festivalu inspirovala festivalem v Příbrami, a upozornil 
na nepoměr velikosti města Beroun a Příbram a jejich odlišné možnosti. V oblasti propagace a 
reklamy se dotázal na financování a zdůraznil nutnost cílit propagaci na mladé lidi.  
RNDr. Chalupová vyjádřila cíl města, a to pořádat festival Talichův Beroun bez ohledu na to, zda 
byly získány finance od sponzorů či z dotací. Příspěvek od města je pro Talichův Beroun jistota.  
Mgr. Kůs doplnil, že úspora by vznikla za produkci, protože pozici produkční by vykonávala ředitel 
zapsaného ústavu.  
Do diskuze se dále zapojil Mgr. Voldán. Kvitoval návrh založení ústavu Talichovo Berounsko a 
konstatoval, že návrh projednával i finanční výbor, který jej schválil. Uvedl, že založení ústavu je 
v souladu s doporučením finančního výboru o větší transparentnosti hospodaření a financování. 
Dotazoval se však na důvod, proč se za vzor bere Dvořákova Příbram. Veřejně dostupné informace 
o financování festivalu v Příbrami uvádějí více koncertů s vyšší návštěvností, ale rozpočet je stejný 
jako v Berouně. Upozornil na značný nepoměr a neefektivnost.  
RNDr. Chalupová navrhla požádat o vystoupení Ing. Paula, člena festivalového výboru. Požádala 
zastupitele o hlasování.  
Výsledek hlasování: pro – 21 
 
Vystoupil Ing. Jiří Paul, bytem Příbram, člen kulturní komise v Příbrami, člen festivalového výboru 
Talichův Beroun, předseda představenstva společnosti Vodovody a kanalizace Beroun. Konstatoval, 
že ústav Dvořákovo Příbramsko je zcela soukromý. V případě Talichova Berouna se uvažovalo  
o podobné možnosti, ale převážil názor, aby se město Beroun stalo zakladatelem. K dohledané 
informace o financování Dvořákova Příbramska uvedl, že se jedná pouze příspěvek města Příbram. 
Festival má další finanční zdroje. 
 
Mgr. Voldán vyjádřil pochybnosti, kam a jakým způsobem chce festival Talichův Beroun růst, proč 
se zdvojnásobuje rozpočet, když nejsou ani dostatečné prostory. Dále uvedl, že mu chybí pracovní  
nasazení lidí u zajišťujících festival, které není osobní a není mimořádné, i když ve městě jsou lidé, 
kteří se snaží ze svého volného času požádat akce a přesto je město nepodpoří. Podporují se věci, 
které jsou průměrné.  
 
Do diskuze se přihlásila Mgr. Chocová, která uvedla, že v diskuzi bylo již řečeno vše podstatné  
a vyzvala dle jednacího řádu ukončit diskuzi.  
RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu Mgr. Chocové ukončit rozpravu.  
 
Mgr. Voldán vystoupil s protinávrhem pokračovat v diskuzi.  
Výsledek hlasování: pro – 9 
Návrh nebyl přijat a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu Mgr. Chocové ukončit rozpravu.  
Výsledek hlasování: pro – 12, proti – 8, zdržel se – 1 
Návrh byl přijat a starostka RNDr. Chalupová ukončila rozpravu k tomuto bodu jednání.  
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Pan Machart vystoupil s protinávrhem. V licenční smlouvě v bodu 2.1 je uvedeno, že město Beroun 
poskytne festivalu Talichův Beroun 800 tis Kč ročně, a to dva roky dopředu a současně 300 tis jako 
základní vklad do nově vzniklé společnosti.  
Pan Machart navrhl změnit částku na částku stejnou, jakou doposud město Beroun festivalu 
poskytovalo a to jen na jeden rok. Za rok by se mohlo vyhodnotit, jak se festivalu dařilo a zvážit další 
podporu a její výši.  
Mgr. Kůs reagoval na návrh pana Macharta, že tím se zcela potírá myšlenka transformace.  
 

 
--------------------------------------- 

V 16.32 starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 

-------------------------------------- 
Starostka RNDr. Chalupová v 16.50 hod zahájila 2. část zasedání zastupitelstva. 

Bylo přítomno 21 zastupitelů.  
--------------------------------------- 

 
RNDr. Chalupová zopakovala protinávrh pana Macharta a vyzvala k hlasování.  
Výsledek hlasování: pro – 8, proti – 10, zdržel se - 3 
Návrh nebyl přijat.  
 
RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o původním návrhu.  
Usnesení č. 61/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Zakládací listinu ústavu Talichovo Berounsko, z.ú., 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 14, proti – 6, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

5) Návrhy na udělení čestných poct města Beroun 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová.  
RNDr. Chalupová uvedla, že nominace vzešly z návrhů občanů a organizací města Beroun, prošly 
projednáním pracovní skupinou - letopisecká komise a rada města doporučila návrhy zastupitelstvu 
města.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil pan Pokorný. Požádal, aby se o návrzích hlasovalo o každém 
zvlášť.  
 
Usnesení č. 62/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s udělením Ceny města Beroun: 
Marii Kopřivové, bytem Beroun, za dlouholetou vynikající dokumentační činnost, zachycující život 
města, při vedení jeho kroniky. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  

 
Usnesení č. 63/2019 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s udělením Ceny města Beroun: 
MUDr. Janu Rybáčkovi, bytem Beroun, za jeho trvalé prosazování hodnot svobody člověka a za jeho 
angažovanost po listopadu 1989 ve správě města. 
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Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 1, zdržel se - 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

6) Pojmenování nových ulic  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Starostka RNDr. Chalupová předložila návrhy na pojmenování ulic. Doplnila, že návrhy 
prodiskutovala pracovní skupina - letopisecká komise a byly projednány radou města.  
 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 64/2019 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje podle § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, o názvech ulic v lokalitách V Pánvích, Na Cibulce / Suchá 
luka, Na Homolce a Na Podole podle předloženého návrhu. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

7) Rozbor hospodaření města Beroun k 30. 6. 2019 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová požádala o stanovisko finančního výboru jeho předsedu Ing. Burkerta.  
Ing. Burkert uvedl, že finanční výbor nemá k rozboru žádné připomínky.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 65/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozbor hospodaření města Beroun k 30. 6. 2019 
v předloženém znění.  
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

8) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 4 na rok 2019  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová požádala o stanovisko finančního výboru jeho předsedu Ing. Burkerta.  
Ing. Burkert uvedl, že finanční výbor byl seznámen s úpravou rozpočtového opatření, dotazy byly 
uspokojivě zodpovězeny. Finanční výbor s návrhem souhlasil bez připomínek.  
 
Do diskuze se přihlásil Ing. Martin Veselý s dotazem na položku 33/61 MKC - nákup vratných 
kelímků, zda se vratné kelímky budou používat pouze akcí pořádaných MKC nebo i pro jiné 
poskytovatele kultury.  
Starostka RNDr. Chalupová odpověděla, že kelímky budou mít logo města, jsou tedy určeny na akce 
města Beroun.  
Pan Machart se dotázal také na položku 33/61 MKC – příspěvek na činnost – navýšení o 300 tis Kč 
na přípravné práce Trilobit 2020.  
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Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, uvedla, že v loňském roce byla tato 
položka také zařazena. Jedná se o realizaci přípravných prací na akci, která se uskuteční počátkem 
roku 2020. 
Pan Machart se dále dotázal na položku 22/23 automatické parkovací zařízení pro kola (cyklověž).  
Ing. Mišina informoval o možnosti dotace ve výši 90% na podporované projekty. V rámci projektu 
přesunu autobusového nádraží k vlakovému byla jedna z podmínek úschovna kol. V budově  
nádraží ČD je v provozu úschovna, kde je zaměstnána pracovnice společnosti ČD a město Beroun 
přispívá poměrně vysokou částkou na provoz. Vzhledem k tomu, že přicházejí stížnosti na 
omezenou otevírací dobu úschovny, bylo přistoupeno na nabídku realizace cyklověže, jejíž kapacita 
je mnohonásobně větší než v úschovně a obslužnost 24 hodin denně.  
RNDr. Chalupová doplnila, že ušetří městu peníze a zvýší komfort občanů.  
Ing. Martin Veselý se dotázal na vizualizaci umístění cyklověže v lokalitě u nádraží. Požádal  
o zveřejnění této vizualizace. Ing. Mišina toto přislíbil.  
S dalším dotazem na položku 36/17 Pasportní program pro veřejné osvětlení se přihlásil  
Ing. Martin Veselý.  
Pan Kolowrat, zástupce vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje, uvedl, že  
se jedná o rozšíření stávajícího pasportního programu, který město využívá pro dopravu. Řešení 
pasportu vyplynulo z požadavku odboru majetku a investic, kteří takovýto program zatím nemají 
k dispozici.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 66/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočtového opatření města Beroun č. 4 na rok 2019 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 2, zdržel se - 3 
Pro byli: Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa, Mgr. Miroslava Holubová, Ing. Irena Mastná,  

Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Ondřej Šimon, MPA, Jiří Pokorný, Mgr. Ivan Kůs,  
Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Olga Chocová,  
Mgr. Eva Chlumská, MUDR. Klára Šillerová, MUDr. Kateřina Táborská, Mgr. Adam Voldán 

Proti byli: Ing. Martin Veselý, Ing. Petr Veselý, 
Zdrželi se:  Jiří Míka, Mgr. Luboš Zálom, Kamil Machart  
Usnesení bylo přijato. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

9) Převzetí ručitelského závazku města Beroun za závazky společnosti Parkování Beroun s.r.o.  
ze Smlouvy o úvěru č. 529/19/LCD a uzavření „Smlouvy o úpravě vzájemných vztahů mezi ručitelem 
a bankou č. RD/529/19/LCD“  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že společnost Parkování Beroun s.r.o. má s Českou spořitelnou 
uzavřeny dvě úvěrové smlouvy, na základě kterých byly poskytnuty finanční prostředky na výstavbu 
Parkovacího domu U Koně. Na základě revize byly předložena nabídka na poskytnutí jednoho úvěru 
na splacení závazků z obou úvěrových smluv. Závazek bude zajištěn ručitelským závazkem města 
Beroun.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 67/2019 
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Zastupitelstvo města Beroun schvaluje převzetí ručitelského závazku města Beroun za závazky 
společnosti Parkování Beroun s.r.o., IČ: 05030650, ze Smlouvy o úvěru č. 529/19/LCD, kterou uzavře 
Parkováním Beroun s.r.o., IČ: 05030650, se sídlem Politických vězňů 1940, Beroun-Město,  
266 01 Beroun, jako klient s  Českou spořitelnou, a.s., IČ: 45244782, se sídlem Olbrachtova 1929/62, 
PSČ 140 00. 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením „Smlouvy o úpravě vzájemných vztahů  
mezi ručitelem a bankou č. RD/529/19/LCD“ mezi městem Beroun jako ručitelem a Českou 
spořitelnou, a.s., IČ: 45244782, se sídlem Praha 4, Olbrachtova 1929/62, PSČ 140 00, v předloženém 
znění. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

10) Nakládání s majetkem města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
K projednání majetkových volných návrhů předala starostka RNDr. Chalupová slovo místostarostovi 
Ing. Mišinovi.  

 
1. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1220/1 v k.ú. Beroun  

 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek ve vlastnictví ČR – Státního pozemkového úřadu a byl 
nabídnut městu Beroun bezúplatným převodem. O tento pozemek je veden soudní spor, ale je  
na něm umístěna veřejně prospěšná stavba komunikace, která má propojovat lokalitu u 
Kauflandu k napojení na Plzeňskou ulici. Bylo by vhodné tento pozemek pro město zajistit.  
 
Ing Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 68/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. 1220/1  
v k.ú. Beroun z vlastnictví ČR - Státního pozemkového úřadu, IČ: 01312774, se sídlem  
130 00 Praha-Žižkov, Husinecká 1024/1a do vlastnictví města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  

 
 

2. Prodej části pozemku p.č. 547/9 v k.ú. Beroun  
 

Ing. Mišina informoval, že žadatelé požádali o prodej části pozemku, který přiléhá k jejich 
pozemku. Vzhledem k tomu, že se podle územního plánu jedná o veřejnou zeleň a nesmí se zde 
plotit, doporučila porada k majetku a rada města nepovolit prodej pozemku.  
 
Do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 69/2019 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 547/9 v k.ú. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 

3. Prodej pozemku p.č. 1261/57 v k.ú. Beroun 
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Ing. Mišina konstatoval, že Společenství vlastníků jednotek Košťálkova 1537 požádalo o vydání 
souhlasu s umístěním rampy na část pozemku města. Vzhledem k tomu, že podobné žádosti  
se řeší prodejem pozemku, byl žadateli nabídnut prodej pozemku. SVJ nabídku projednala  
a odsouhlasila.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 70/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 1261/57 v k.ú. Beroun  
z vlastnictví města Beroun do vlastnictví Společenství vlastníků jednotek Košťálkova 1537,  
Beroun 2, IČ: 26497875, se sídlem Beroun 2, Košťálkova 1537, PSČ 266 01, za celkovou kupní  
cenu 22.540,- Kč a za náklady spojené s prodejem. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Prodej částí pozemků p.č. 92/8 a p.č. 92/3 v k.ú. Jarov u Berouna 

Ing. Mišina uvedl, že v lokalitě Jarov se v návaznosti na projednávání směny pozemků provedlo 
zaměření pozemků. Bylo zjištěno, že některé části pozemků ve vlastnictví města jsou připloceny 
k soukromým pozemkům. Bylo zahájeno jednání s majiteli o odkup pozemků a ti s nabídkou 
souhlasili.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 71/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem části pozemku p.č. 92/3 o výměře 5 m2 a části 
p.č. 2/8 o výměře 22 m2, oba v k.ú. Jarov u Berouna dle geometrického plánu č. 334-76/2019  
ze dne 22. 7. 2019 označených jako díly „b“ a „d“ z vlastnictví města Beroun do SJM manželů  
P. a N. P., bytem Beroun-Jarov, za celkovou kupní cenu 17. 420,- Kč a za náklady s prodejem 
spojenými. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato.  
 
 

5. Prodej části pozemku p.č. 1053/73 v k.ú. Beroun 

Ing. Mišina informoval o žádosti o prodej pozemku o výměře 0,28 m2 z důvodu sloučení pozemků. 
Porada k majetku doporučila souhlasit s prodejem s tím, že žadatel bude předem informován, že 
kupující hradí veškeré náklady spojené s prodejem. Ty budou nepochybně vyšší než samotná cena 
za část pozemku. Žadatel písemně potvrdil, že i za těchto podmínek má zájem část pozemku 
odkoupit.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
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Usnesení č. 72/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1053/73 v k.ú. Beroun  
o výměře 0,28 m2 dle geometrické plánu č. 6420-77/2019 ze dne 22. 7. 2019 označeného jako  
díl „a“ z vlastnictví města Beroun do vlastnictví pana P. V., bytem Praha 1 – Nové Město, za 
celkovou kupní cenu 150,- Kč a za náklady s prodejem spojenými. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato.  
 
 

6. Převzetí komunikace a pozemků do majetku města Beroun – lokalita Homolka IV - Brand  
Invest s.r.o. 

Ing. Mišina uvedl, že v lokalitě Homolka IV byla vybudována nová zástavba. Na základě  
plánovací smlouvy bude stavba komunikace převedena do majetku města za celkovou kupní 
částku 1.000.- Kč + DPH.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 73/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením „Kupní smlouvy o převodu vlastnického práva 
k nemovitosti“ k pozemkům p.č. 1374/1 a p.č. 1374/36 oba v k.ú. Beroun mezi městem Beroun, 
Husovo nám. 68, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, IČ: 00233129, jako kupujícím a společností 
Brand Invest  s.r.o. se sídlem Beroun-Centrum, V Pražské bráně 71, PSČ 266 01, IČ: 29045894, jako 
prodávajícím za celkovou kupní cenu 1.000,- Kč + DPH. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  
 
 

7. Převzetí komunikace a pozemků do majetku města Beroun – lokalita Homolka IV – Michal 
Hajdovský-Potapovič  

Ing. Mišina informoval, že pan H.- P.  žádá na základě plánovací smlouvy o předání dokončené 
stavby komunikace v lokalitě Homolka IV do majetku města Beroun a to na základě darovací 
smlouvy.   
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 74/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením „Darovací smlouvy o převodu vlastnického 
práva k nemovitosti“ k pozemkům p.č. 1385/9, p.č. 1387/226, p.č. 1387/225, p.č. 1387/224  
a p.č. 1375/52 vše v k.ú. Beroun, mezi městem Beroun, Husovo nám. 68, Beroun-Centrum,  
266 01 Beroun, IČ: 00233129 jako obdarovaným a panem M. H.- P., bytem Praha 6, jako dárcem. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  
 
 
 
 

8. Zahájení jednání s ČR-SŽDC – koupě části pozemku p.č. 2337/3 v k.ú. Beroun 
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Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek, přes který by společnost Beroun Forest, s.r.o., měla 
vybudovat komunikaci do lokality Golf. Stavbou bude dotčen pozemek u železničního přejezdu  
ve vlastnictví ČR- SŽDC. SŽDC prodá pozemek pouze městu, na jehož katastru se přejezd nachází. 
Navrhuje se uzavřít dohodu se společností Beroun Forest, že město Beroun požádá o odkup 
pozemku od SŽDC a společnost Beroun Forest bude odkup financovat.  
Na dotaz Ing. Veselého odpověděl Ing. Mišina, že společnost Beroun Forest bude realizovat stavbu 
komunikace až k čerpací stanici U Zabitého.  

 
 

Usnesení č. 75/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí se zahájením jednání s Českou republikou - Správou 
železniční dopravní cesty, státní organizací, IČ: 70994234, se sídlem Praha 1 - Nové Město, 
Dlážděná 1003/7, PSČ 110 00 v souvislosti s prodejem části pozemku p.č. 2337/3 v k.ú. Beroun do 
vlastnictví města Beroun, dle geometrického plánu skutečného provedení stavby přístupové 
komunikace do lokality GOLF Beroun II. etapa, do vlastnictví města Beroun za podmínky,  
že finanční náklady spojené s pronájmem a následným odkoupením části pozemku p.č. 2337/3  
v k.ú. Beroun plně ponese společnost Beroun Forest, s.r.o., IČ: 24812986, se sídlem Beroun - 
Beroun-Závodí, Na Veselou 909, PSČ  266 01, v souladu s uzavřenou smlouvou o vybudování 
přístupové komunikace do lokality GOLF - Beroun, uzavřené dne 20. 12. 2013 mezi městem 
Beroun a společností Beroun Forest, s.r.o., IČ: 24812986, se sídlem Beroun - Beroun-Závodí,  
Na Veselou 909, PSČ  266 01. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  
 
 

9. Dodatek č. 2 k Dohodě uzavřené mezi městem Beroun a společností Beroun Hills, s.r.o 

Ing. Mišina připomněl, že město Beroun a společnost Beroun Hills, s.r.o. mají uzavřenu dohodu  
o pozemcích na křižovatce ulic Talichova a Okružní. Město Beroun mělo do konce června 2019 
předkupní právo a právo služebnosti, kdy se čekalo na dokončení architektonické soutěže  
na řešení prostoru Wagnerova náměstí. Ze soutěže vyšel vítězný návrh, z něhož vyplývá,  
že pozemky blokované na řešení této lokality nebudou potřeba. Z tohoto důvodu město Beroun 
nepožádalo o převod těchto pozemků. Společnost Beroun Hills v tomto prostoru v souladu 
s architektonickými návrhy dobuduje nároží. Všechny pozemky, které vzniknou jako veřejné 
prostranství, poskytnou městu Beroun. Dále je tu závazek společnosti Beroun Hills  
o zainvestování 51% nákladů na rekonstrukci školky v Komunitním centru.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení 

 
Usnesení č. 76/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Dodatku č. 2 k Dohodě o změně některých 
ujednání ve Smlouvě o úplatném převodu vlastnického práva k nemovitostem, o zřízení  
věcných břemen, předkupního práva a o dalších závazcích a podmínkách, za kterých se převod 
vlastnictví k nemovitostem sjednává ze dne 6. 9. 2005, ve znění Dodatku č. 1 ze dne 16. 9. 2009  
a 11. 9. 2009 a o nových závazcích (právech a povinnostech) smluvních stran ze dne 2. 10. 2017, 
ve znění Dodatku č. 1 ze dne 18. 1. 2019 mezi městem Beroun a společností Beroun Hills, s.r.o.,  
IČ: 27911764, se sídlem Voctářova 2449/5, Libeň, 180 00 Praha 8, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  

10. Fyzická likvidace majetku města 
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Ing. Mišina předal slovo panu Pokornému, předsedovi komise pro likvidaci majetku.  
Pan Pokorný uvedl, že komise předkládá návrh na likvidaci a následné odepsání z účetnictví 
mycího podlahového stroje. Přístroj již není provozuschopný.  

 
Usnesení č. 77/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku a následným odepsáním 
z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 28. 8. 2019 v pořizovací ceně  
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 143.395,- Kč,  
zůstatková účetní hodnota je 52.576,- Kč 
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  

 
 

11) Návrh na vytvoření pracovní skupiny pro participativní rozpočet 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že návrh participativního rozpočtu byl několikrát diskutován. Podotkla, 
že s participativním rozpočtem souhlasí všichni. Jeho přípravě bude nutné zřízení pracovní 
skupiny.  
 
Do diskuze se zapojil Mgr. Kůs, který se ztotožnil s názorem, že je nutné vytvořit pracovní skupinu. 
Vyjádřil však nesouhlas s některými odůvodněními z předloženého návrhu a navrhl pro tuto chvíli 
ustanovit pracovní skupinu, která pak přijde s návrhy dalšího postupu. Doplnil, že finanční výbor 
návrh taktéž prodiskutoval, ale neztotožnil se s ním.  
Mgr. Kůs vyslovil souhlas s vytvořením pracovní skupiny, ovšem bez dovětku co by mělo být jejím 
výstupem. Dále upozornil, že navrhované projekty by měly být připravené.  
Mgr. Voldán se ohradil vůči tvrzení, že se finanční výbor neztotožnil s návrhem. Vysvětlil, že 
finanční výbor se shodl na tom, že není v jeho kompetenci o návrhu jednat, protože se netýká 
rozpočtu. Přečetl navržené usnesení a vyjádřil názor, že pokud má mít pracovní skupina smysl, 
musí mít cíl. Připomněl, že pokud se jedná o participativní rozpočet, měli by mít občané možnost 
podávat podněty. Výstupem pracovní skupiny by měla být doporučení pravidel a návrh 
harmonogramu. Jinak se nemusí pracovní skupina scházet.  
RNDr. Chalupová uvedla názor, že výstupem činnosti pracovní skupiny by mělo být doporučení, 
jakým způsobem se mají podněty podávat.  
Ing. Mišina se ohradil proti návrhu, tak, jak je podán a sdělil, že návrh uráží některé lidi. Přečetl 
text: „Přinést nové nápady, co v Berouně zavést nebo zlepšit, ale na které v agendě radnice 
nezbývá čas, prostor ani inspirace“. Upozornil, že inspiraci máme opravdu velikou, na něco čas 
skutečně nezbývá, ale že vyhradil se proti zavádějícímu tvrzení a osočování. 
 
Mgr. Kůs reagoval na vyjádření Mgr. Voldána o projednávání návrhu finančním výborem. Citoval 
ze zápisu zasedání finančního výboru: „Po diskuzi o možnostech participativního rozpočtu  
a odlišných názorech na jeho tvorbu mezi členy FV nebylo přijato k tomuto bodu žádné usnesení.“  
Mgr. Tomčo se dotázal, kdo může návrhy podávat, jak je uvedeno v předběžném návrhu postupu 
v příloze návrhu, zda stačí deset podpisů občanů starších 15 let. 
Mgr. Voldán jmenoval některá města, která mají s participativním rozpočtem zkušenosti.  
Uvedl, že chtěl ukázat, že nápady občanů mohou přinést jiné pohledy.  
Pan Machart připomněl, že předmětem návrhu je zřízení pracovní skupiny. Další podrobnosti 
nejsou v tuto chvíli předmětné.  
Dále se do diskuze přihlásil pan Pokorný. Kvitoval návrh participativního rozpočtu a vytvoření 
pracovní skupiny. Navrhl pověřit zastupitele Mgr. Voldána, aby předložil radě města návrh složení 
této pracovní skupiny. Poté by podrobné a srozumitelné návrhy vzešlé z jednání této pracovní 
skupiny mohly být předloženy zastupitelstvu města a především občanům.  
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RNDr. Chalupová přednesla upravené znění návrhu usnesení: Zastupitelstvo města Beroun 
doporučuje radě města zřídit pracovní skupinu pro participativní rozpočet. Výstupem pracovní 
skupiny by měla být doporučení pravidel a návrh harmonogramu pro zavedení participativního 
rozpočtu v Berouně.  
Mgr. Voldán uvedl, že by chtěl dát do usnesení i cíl, a to zjistit proveditelnost participativního 
rozpočtu.  
Mgr. Kůs zdůraznil, že zastupitelstvo města chce participativní rozpočet. Připomněl, že tento 
rozpočet je součástí Programového prohlášení rady města. Diskuze je vedena o formě. Uvedl 
názor, že protinávrh paní starostky odpovídá diskuzi, která je vedena. Přečetl svoji formulaci 
návrhu usnesení s tím, že vyjadřuje totéž, co návrh paní starostky: „Zastupitelstvo města Beroun 
doporučuje radě města zřídit pracovní skupinu pro stanovení pravidel tvorby participativního 
rozpočtu města“.  
Mgr. Voldán zdůraznil, že je důležité, aby návrhy vycházely od občanů.  
RNDr. Chalupová poznamenala, že toto je podstatou participativního rozpočtu a pracovní skupina 
vytvoří pravidla.  
RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu Mgr. Kůse.  

Usnesení č. 78/2019 
Zastupitelstvo města Beroun doporučuje radě města zřídit pracovní skupinu pro stanovení 
pravidel participativního rozpočtu. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 3, zdržel se - 3 
Usnesení bylo přijato 

 
 

12) Hostim – zdroj pitné vody, vodovodní řád, kanalizace 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

RNDr. Chalupová uvedla, že z pracovního jednání, kterého se zúčastnili místostarosta Ing. Mišina, 
předsedkyně Osadního výboru Hostim a zastupitel Ing. Petr Veselý vzešel návrh na zařazení 
položky do rozpočtu pro zadání studie, která zjistí proveditelnost zásobování pitnou vodou 
v oblasti Beroun-Hostim. Na základu výsledků studie bude možno stanovit další postup.  
Pracuje se na této otázce několik let, ale nebyl nalezen zdroj pitné vody.  
 
RNDr. Chalupová vyzvala zastupitele k diskuzi.  
Mgr. Zálom se dotázal na časový horizont. 
RNDr. Chalupová uvedla, že se čeká na poslední povolení na zkušební vrt, všechny ostatní 
povolení už jsou. Délka zpracování studie záleží na rozsahu, který stanoví prováděcí firma.  
Ing. Mišina doplnil, že v rozpočtu je připravena položka Vodovod a kanalizace Hostim PD 
přípravné práce, kterou je možné použít na tuto studii, pokud bude stačit částka 400 tis Kč.  
Pan Míka vyjádřil názor, že se po dobu tří let nic neudělalo.  
RNDr. Chalupová zdůraznila, že zdroj pitné vody v okolí není. Na nabídku města zavážet vodu  
do nádrží nikdo z občanů Hostima nereflektoval.  
 
Proběhla rozsáhlá diskuze o možnostech řešení a možnosti využití dotačních titulů.  
 
Ing. Mastná se dotázala na výstupy studie. RNDr. Chalupová konstatovala, že výstupem by měly 
být všechny možnosti řešení včetně technického provedení a přibližné kalkulace.  
Ing. Martin Veselý vyjádřil názor, že zpracování studie představuje delší časový horizont. Navrhl 
zabývat se nějakým dalším alternativním řešením.  
Ing. Mišina uvedl, že alternativou je, že se v nejbližší době provede zkušební vrt a možná bude 
voda v pořádku. Připomněl všechny kroky, které se provedly pro řešení situace s nedostatkem 



15 
 

pitné vody v této lokalitě. Podotkl také, že voda ve studních je mimo jiné znečištěna fekáliemi  
a vyzval obyvatele Hostimi k péči o své odpady i studny.  
Ing. Petr Veselý a RNDr. Chalupová vyzvali ke konstruktivnímu dialogu mezi obyvateli Hostimi, 
Osadním výborem Hostim a zastupiteli města. 
 
Dále se do diskuze přihlásila předsedkyně Osadního výboru Hostim Mgr. Skálová s návrhem, aby 
studie obsahovala i variantní řešení odkanalizování Hostimi. Zároveň požádala doplnit do návrhu 
usnesení i provedení vrtu pod Vysokou strání, na které lze podle jejích informací získat dotaci.  
Ing. Mišina vyzval k provedení vrtu na straně směrem k Berounu, na který jsou připravené finance 
v rozpočtu. Současně se může zadat projektová dokumentace na druhý vrt.  
 
RNDr. Chalupová navrhla doplnit do návrhu usnesení „odkanalizování“.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu.  
 
Usnesení č. 79/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí se zadáním zpracování studie proveditelnosti zásobování 
pitnou vodou a odkanalizování v oblasti Beroun-Hostim. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl jeden ze zastupitelů přítomen v hlasovací místnosti.  
 

------------------------------------ 
V 18:35 hod. zasedání ZM opustil místostarosta Ing. Mišina. 

Dále přítomno 20 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
 

13) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápis č. 6/2019 ze zasedání finančního výboru konaného dne 2. září 2019 
 
K zápisu finančního výboru RNDr. Chalupová uvedla, že o zasedání finančního výboru již bylo 
diskutováno. Předseda finančního výboru Ing. Burkert neměl další připomínky.  
 
Usnesení č. 80/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze zasedání finančního výboru konaného  
dne 2. září 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Zápis č. 6/2019 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 9. 9. 2019 
 
RNDr. Chalupová předala slovo předsedovi kontrolního výboru Ing. Petru Veselému, který 
informoval o probíhající kontrole společností ARRIVA a AVE CZ. Vyzval zastupitele, aby podali 
podněty pro kontroly na příští rok. Zdůraznil však, že kontrola soukromých subjektů je složitá.  
 
 
 
Usnesení č. 81/2019 
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Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze zasedání kontrolního výboru konaného  
dne 9. 9. 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Starostka RNDr. Chalupová doplnila informaci, že tyto zápisy osadních výborů byly doručeny až  
po odeslání materiálů zastupitelům. Město Beroun se podněty a připomínkami zabývá, snaží se  
je řešit a podává zpět informace členům osadních výborů. Podotkla, že v poslední době se zápisy 
osadních výborů omezily na úkoly městu Beroun. Připomněla, že osadní výbory jsou zřízeny  
pro spolupráci s městem.  
 
 
Zápis ze schůze OV Hostim 18. 9. 2019 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že předsedkyně Osadního výboru Hostim tlumočila občanům Hostimi 
průběh a výsledky pracovní schůzky, která proběhla u paní starostky.  
Mgr. Skálová uvedla, že osadní výbor projednával koncepci hospodaření s vodou a odkanalizování 
Hostimi. Doplnila, že v Hostimi je problém nejen s kvalitou vody ale i s jejím nedostatkem. Dále 
uvedla, že osadní výbor žádá o posekání trávy, které bylo v letošním roce provedeno pouze jednou.  
RNDr. Chalupová přislíbila projednání sekání trávy se společností AVE.  
Ing. Mastná se k diskuzi o znečištění vody vyjádřila, že dům nemusí být připojen na kanalizaci, ale  
je zodpovědností každého majitele nemovitosti se o své odpadní vody řádně starat. Pokud není 
kanalizace, může si pořídit čistírnu odpadních vod nebo jímku, kterou bude řádně vyvážet.  
Na dotaz Mgr. Skálové o zřízení vodojemu, do kterého by se případně zavážela voda, odpověděla 
RNDr. Chalupová, že to bude také předmětem studie.  
 
Usnesení č. 82/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Hostim konané  
dne 18. 9. 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Zápis ze schůze OV Zavadilka dne 12. 9. 2019 
 
RNDr. Chalupová k otázce umístění kontejnerů na tříděný odpad uvedla, že kontejnery budou 
umístěny až v okamžiku, kdy bude jejich umístění projednáno i obyvateli domu, před kterým mají 
stát.  
 
Usnesení č. 83/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka konané 
dne 12. 9. 2019 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Zápis z 2. veřejné schůze OV Zdejcina ze dne 4. 9. 2019 
 
RNDr. Chalupová poděkovala zastupitelce MUDr. Táborské, která se zúčastnila schůze Osadního 
výboru Zdejcina, a vysvětlila některé dotazy přímo na místě.   
Usnesení č. 84/2019 
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Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis z 2. veřejné schůze Osadního výboru Zdejcina 
konané dne 4. 9. 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

14) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze zastupitelů 
RNDr. Chalupová vyzvala k diskuzi zastupitele.  
 
Do diskuze se přihlásil pan Pokorný, který upozornil na špatný technický stav prostoru před Hvězdou, 
výmoly v komunikacích a nedostatečné osvětlení.  
RNDr. Chalupová požádala vedoucího odboru dopravy a vedoucího odboru majetku a investic, aby 
navrhli řešení.  
 
Mgr. Šimon, MPA, se dotázal na důvod zamítnutí žádosti ředitelek berounských mateřských škol  
o zařazení do vyšší platové třídy (usnesení rady města ze dne 14. 8. 2019). Vyjádřil názor, že podle 
toho, co ředitelky vykonávají za činnost, jim zařazení do vyšší třídy náleží.  
RNDr. Chalupová přislíbila písemnou odpověď.  
 
Mgr. Zálom se zapojil do diskuze s dotazem na chystané odhalení skulptury LOVEHATE. Nejprve 
citoval prezentaci díla z webových stránek města: „A co vlastně LOVE HATE znázorňuje? Staví obě 
lidské emoce proti sobě - z jedné strany je nápis Love - láska, který lze z druhé strany číst Hate - 
nenávist. Je to živý symbol. Skulptura je symbolem pro sjednocenou, mírumilovnou a svobodnou 
Evropu. Město Beroun se tak přidá k ostatním evropským městům a pomáhá tak šířit toto politické 
prohlášení na národní i mezinárodní úrovni.“ Vyjádřil vlastní názor, že jde o pomník bagatelizace 
pojmů, kdy slova jsou pouhými frázemi zneužitelnými pro politické a ideologické cíle, a pomník 
politickému komformismu, kdy se předkládají cíle, o nichž jejich předkladatelé nic nevědí. Uvedl 
názor, že socialistický realismus je teď nahrazován něčím, co lze nazvat „eurosocialistickým 
irealismem“. Dotázal se, co si mají občané města o tomto uměleckém díle myslet a dále na umělecko-
filozofický rozbor díla.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že může vyjádřit jen svůj názor: v díle vidí symbol toho, že máme žít 
ve sjednocené, svobodné a demokratické Evropě, kde si budeme všichni rovni. Tato iniciativa vznikla 
v Německu, které stále nese cejch za věci, které způsobilo v minulém století. Symbol LOVEHATE 
vyjadřuje, že krok mezi dvěma emocemi láska a nenávist je velmi krátký.  
 
Dále se do diskuze zapojil Ing. Martin Veselý. Uvedl, že se k němu dostala informace o nevhodném 
povrchu u nové mateřské školky v Komunitním centru, kde je na zahradě kačírek.  
RNDr. Chalupová informovala, že tento povrch byl vybrán vedením školky. Mgr. Tomčo uvedl, že 
možnosti úpravy povrchu byly omezené z důvodu, že prostor je ve stínu a drží se tam vlhko.  
 
Ing. Martin Veselý dále navrhl v souvislosti se zahájenou rekonstrukcí bazénu na Velkém sídlišti 
zabývat se dopravní obslužností této lokality, např. zřídit zde zastávku autobusu. Upozornil na možné 
problémy, které mohou vzniknout.  
RNDr. Chalupová uvedla, že se připravuje rekonstrukce přilehlých ulic v okolí bazénu, včetně navýšení 
počtu parkovacích míst.  
Mgr. Tomčo konstatoval, že touto otázkou se vedení města zabývá dlouhodobě. Autobusové linky  
ve městě se budou upravovat, ale čeká se na zavedení integrované dopravy. Dalším krokem bude 
zavést autobusové linky do míst, kde v současné době nejsou komunikace.  
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Dále Ing. Martin Veselý upozornil na erozi svahu směr z Berouna do Brdatek v zatáčce a špatný 
technický stav opěrné zdi. Požádal o informování majitele silnice, což je Kraj.  
RNDr. Chalupová přislíbila poslat podnět.  
 

------------------------------------ 
V 19:10 hod. zasedání ZM opustila MUDr. Šillerová 

Dále přítomno 19 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
 
Mgr. Voldán připomněl, že komise životního prostředí předložila radě města návrh, o kterém rada 
města jednala dne 17. 7. 2019. Jednalo se o návrh změny preference financování zeleně, protože 
v současné době se vynakládá větší část na květiny a na stromy menší. Komise navrhovala, aby se 
postupně začal poměr vynakládaných financí měnit.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že komise je poradní orgán rady města a rada města tento návrh 
neodsouhlasila. Argumentovala tím, že obyvatelé města i jeho návštěvníci oceňují hezké prostředí, 
které květiny vytvářejí.  
 
Mgr. Zálom se dotázal na stav projektu sdílených elektrokol a zda má smysl začínat s tímto projektem 
před zimou. Dále se požádal o zhodnocení cyklistického závodu Bikemaraton a zda je město 
připraveno v příštích letech tuto akci pouze zaštítit a nepodporovat ji finančně.  
Mgr. Tomčo informoval o zpoždění realizace projektu sdílených elektrokol z důvodu dlouhých lhůt 
vyjadřování různých společností, např. ČEZ. K závodu Bikemaraton uvedl, že souhrnnou zprávu zatím 
nemá k dispozici vzhledem k tomu, že se závod konal před třemi dny. Doplnil, že celkový počet 
účastníků činil bezmála 650 lidí. Kvitoval, že akce byla z hlediska návštěvnosti úspěšná, akce 
berounské občany i obyvatele z okolí zajímala. Většina účastníků celou akci hodnotila kladně.  
Ke konání a případné podpoře cyklistického závodu Bikemaraton v příštím roce Mgr. Tomčo 
konstatoval, že bude záležet na rozhodnutí zastupitelstva města, rady města a vedení.  
Mgr. Zálom dodal, že na minulém zasedání zastupitelstva města bylo řečeno, že jde o pomoc města 
rozjet tuto akci a zjistit, zda je o ní zájem. Další ročníky by měly fungovat pouze se záštitou města. 
Požádal o informace, zda je možno zjistit, kolik účastníků bylo z Berouna a kolik mimoberounských.  
Mgr. Tomčo přislíbil tuto informaci řádově zjistit.  
Mgr. Voldán kvitoval vydařenou akci a výbornou propagaci. Dotázal se na skutečnou výši příjmů 
oproti plánovaným a očekávanou výši vrácené dotace.  
Mgr. Tomčo uvedl, že v tuto chvíli informace nejsou k dispozici. RNDr. Chalupová konstatovala,  
že dotace bude vyúčtovaná.  
 
Mgr. Kůs pozval všechny přítomné na prolog hudebního festivalu Talichův Beroun, který se koná  
dne 6. 10. 2019 v kostele sv. Jakuba. Dne 8. 10. 2019 bude pietní akt na berounském hřbitově  
u hrobu Václava Talicha.  
 
 
Diskuze veřejnosti 
RNDr. Chalupová vyzvala k diskuzi přítomnou veřejnost.  
 
Vystoupil pan Jiří Horák, bytem Beroun – Závodí, který se dotázal na stav přípravy obchvatu města 
Beroun.  
RNDr. Chalupová vysvětlila, že probíhají jednání, projektová dokumentace se téměř dokončuje a  
na část je i územní rozhodnutí. Upozornila však na vysokou finanční náročnost vzhledem k tomu,  
že se bude muset vybudovat nový most.  
Ing. Mastná podala informaci, že obchvat je zpracován v platném územním plánu, na konci srpna byla 
dokončena územní studie, která prověřovala podmínky obchvatu, zda je možné jej provést. Obchvat 
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je rozdělen na tři etapy. Začínat se bude pravděpodobně napojením na část, kterou buduje Králův 
Dvůr, a končit u čerpací stanice OMV. Dále se bude pokračovat přemostěním Berounky a u bývalého 
areálu Hobex se prozatím napojí na stávající komunikaci. Další etapa je plánovaná na lokalitu Suchá 
luka, která propojí obchvat s exitem 14. Celá akce by měla být financována jako krajská komunikace. 
Město Beroun musí vyvinout součinnost, tak aby byla komunikace zahrnuta do územního plánu, byla 
projektová dokumentace, byly majetkově vyřešeny pozemky apod. Město není investorem, ale dělá 
všechny potřebné kroky k tomu, aby se záměr mohl uskutečnit. Ale v tomto volebním období se toho 
nedočkáme.  
 
Pan Jiří Horák se dotázal, zda by se mohla do plánu zařadit revitalizace Závodí, kde některé části jsou 
dost zanedbané. Upozornil na opěrnou zeď v areálu bývalého podniku Vodních staveb, z které 
vyčnívají železné trubky.  
RNDr. Chalupová poznamenala, že zmíněné pozemky jsou ve vlastnictví Kraje. Přislíbila prověření  
a úpravu zdi, aby nebyla nebezpečná.  
Ing. Martin Veselý pozval na pravidelnou akci dne 6. 10. 2019 Den architektury, jehož součástí budou 
dopravní stavby Berouna. Bude zde zmiňován i obchvat Berouna, jeho možnosti a problémy.  
 
 

15) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Dotazy, připomínky a podněty byly projednány v předcházející diskuzi.  
 
 

16) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starostka RNDr. Chalupová  
- Poděkovala za konstruktivní přístup a za podněty.  
- Po vyčerpání programu avizovala konání dalšího zastupitelstva 18. prosince 2019, které se bude 

mimo jiné zabývat rozpočtem na rok 2020. 
- Pozvala na všechny kulturní akce, které město Beroun pořádá.  
- Zasedání zastupitelstva ukončila v 19.30 hodin. 

 
 
 
 
RNDr. Soňa Chalupová 
starostka města Beroun 
 
 
Zapsala : Leona Pinkasová      V Berouně dne 1. 10. 2019 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
Ověřili : Ing. Viktor Burkert   ………………………………. 
 

Jiří Míka    ………………………………. 


